
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 7/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 173/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης σχολικών 
επιτροπών. 

 
         Σήμερα 27 Μαρτίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-3-2013 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού 
Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και 
του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. 
Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου, 7)Ε. Αρχοντάκη, 
8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. 
Πουλασουχίδης, 12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. 
Κούτρας, 15)Χ. Γαϊτάνου, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 17)Α. 
Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 
21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 
24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. Βασιάδης, 27)Β. 
Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 
31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Α. Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. 
Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Ι.Αγγέλογλου. 

Μ. Σουμελίδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Κ.Συμεωνίδης, Κ. Κουτσαντάς, 
Δ.Γκέκα. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου. Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ. Νένος, Χ.Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 158/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 162 και 163/2013 αποφάσεων αποχώρησαν οι κ.κ. 
Π.Τσαπαρόπουλος, Θ.Αγγελίνας, Β.Γιαννουλάκης, Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος, Α.Βασιάδης, Χ.Κούτρας, 
Λ.Πουλασουχίδης, Δ.Δάσκαλος, Μ.Παπαϊωάννου, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Σουμπέκας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 163/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Μ.Παπαϊωάννου, 
Χ.Κούτρας, Α.Λαζαρίδης, Σ.Κουμτσίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Δάσκαλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 170/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 171/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 174/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης και αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 179/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 188/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Β.Σταυροπούλου. 
 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθ. 3/2013 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας Δήμου Βέροιας, με την οποία αυτή εισηγείται την κατανομή ποσού 173.134,00 
ευρώ στις σχολικές επιτροπές του για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων των 
σχολείων Πρωτοβάθμιας  και Δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 

 
ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ € 

Σχολική Επιτροπή Α΄θμιας Εκπαίδευσης  86.567,00 
Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπαίδευσης  86.567,00 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Καγκελίδης: Πρόεδρε, για το θέμα της κατανομής της επιχορήγησης των 

σχολικών επιτροπών, εδώ και πάνω από ενάμισι χρόνο δίνω αγώνα, για να γίνει μια 
επιτροπή που θα καθορίσει το μαθηματικό τύπο, βάσει του οποίου θα γίνεται η κατανομή 
της επιχορήγησης. 

Δεν τελείωσε το έργο, δεν ξέρω για ποιους λόγους, αν και βγήκαν κάποια 
αποτελέσματα. Φτάσαμε σε ένα σημείο, οι Πρόεδροι των σχολικών επιτροπών, σε 
συνεννόηση με τον Πρόεδρο τη ΔΕΠ, να μη μπαίνει σε ψηφοφορία μια κατανομή που 
μπορεί να μεταβληθεί από συγκυριακές πλειοψηφίες και να καθορίζονται με αυτό τον 
τρόπο ποσοστά. 

Ήμουν από αυτούς που υποστήριζα να συγκροτηθεί επιτροπή για να βγει 
μαθηματικός τύπος που θα καθορίζει τα ποσοστά κατανομής, έτσι ώστε να υπάρχει 
δικαιοσύνη. Είχαμε πει όμως ότι μέχρι να εφαρμοστεί ο μαθηματικός τύπος, η κατανομή 
να γίνεται σε ποσοστό 52% για τη δευτεροβάθμια και 48% για την πρωτοβάθμια 
εκπαίδευση. Είχαμε συμφωνήσει οι δύο Πρόεδροι και δεν έμπαινε θέμα ψηφοφορίας. 

Διαβάζοντας όμως την απόφαση της ΔΕΠ, ο Πρόεδρός της, που είναι υπέρμαχος 
της πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης, κάτι βέβαια που τον τιμά, μια που ήταν αγωνιστής 
δάσκαλος σε όλους τους τομείς, πρότεινε να παραμείνει η κατανομή του 52-48%. Επειδή 
όμως υπήρχε πλειοψηφία από πλευράς δασκάλων, λόγω απουσίας των καθηγητών, 
αποφασίστηκε η κατανομή να γίνει 50-50%. 

Ο κ.Ζιάκας εισηγήθηκε η κατανομή να γίνει 50-50% και λόγω της πλειοψηφίας 
που είχαν οι δάσκαλοι αποφασίστηκε η κατανομή με αυτό τον τρόπο. 

Για το θέμα αυτό θα ζητήσω την άποψη του Προέδρου της Δευτεροβάθμιας 
Σχολικής Επιτροπής. Αν συμφωνεί με την κατανομή, τότε θα το ψηφίσω κι εγώ. 

Δήμαρχος: Πρόεδρε διευκρινιστικά θέλω να πω κάτι. Είναι περασμένη η ώρα και 
αναλωνόμαστε σε μια συζήτηση για 3.500€ που είναι να δοθούν στη Σχολική Επιτροπή 
Πρωτοβάθμιας Εκπ/σης.  

Τσαβδαρίδης: Σέβομαι απόλυτα αυτά που πρότεινε ο κ.Καγκελίδης και θα ταχθώ 
με την πρότασή του. 

Σοφρόνωφ: Πραγματικά παραξενεύομαι γιατί συζητούμε για ένα ευτελές ποσό. 
Δεύτερον, εμείς ως παράταξη όταν βάλαμε άλλο ζήτημα χρηματοδότησης, σε 

αντίστοιχο θέμα, σχολικών επιτροπών, ειπώθηκε ότι δε σεβόμαστε τις αποφάσεις της 
ΔΕΠ. Αυτά τα πράγματα είναι αντιφατικά. 

Δεν έχει δικαίωμα η ΔΕΠ να πάρει μια απόφαση; Αν θέλετε, μην την 
υποστηρίζετε. Άλλωστε καλούμαστε να μοιράσουμε ψιχία.  

Εγώ θα ήθελα να βάλω και το ζήτημα που είπε ο κ.Ευθυμιάδης για τα χρήματα 
των Συλλόγων Γονέων και Κηδεμόνων, αλλά λείπει ο κ.Μαυροκεφαλίδης και το σέβομαι. 

Αρχοντάκη: Πιστεύω ότι πρέπει να σεβαστούμε την άποψη της ΔΕΠ. 
Κούτρας: Θεωρώ ότι πρέπει να σεβαστούμε την άποψη της ΔΕΠ. Εγώ δεν 

καταλαβαίνω αυτό που είπε ο κ.Καγκελίδης για το μαθηματικό τύπο.  
Αυτός ο μαθηματικός τύπος, που θα χρειαζόταν 10-15 ημέρες για να γίνει, εδώ 

και ενάμισι χρόνο δεν έχει ολοκληρωθεί. Μα είναι δυνατόν; 
Πουλασουχίδης: Εγώ είμαι ευχαριστημένος με την απόφαση της ΔΕΠ, γιατί με τη 

σύνθεση που είχε, θα μπορούσε να δώσει ένα ποσοστό 70-30% υπέρ της Σχολικής 
Επιτροπής Πρωτοβάθμιας Εκπ/σης. Πάλι καλά, οι άνθρωποι μπράβο τους! 



Δε θα το ψηφίσω. 
Πρόεδρος: Συντάσσομαι με την άποψη της κας Σοφρόνωφ. Δε μπορεί τις 

αποφάσεις της ΔΕΠ άλλοτε να τις καταστρατηγούμε και άλλοτε να συμφωνούμε ανάλογα 
με το αν μας συμφέρει ή όχι. 

Στο κάτω-κάτω της γραφής, ακόμη κι αν υπάρξουν προβλήματα, δε μπορεί η ΔΕΠ 
να κάνει μια μικρή μετακύλιση ενός ποσού σε επόμενη απόφαση;   

Γι’ αυτό λοιπόν, οφείλουμε να σεβόμαστε τις αποφάσεις των θεσμικών οργάνων. 
Βέβαια, αυτό είναι προσωπική άποψη. 

Καγκελίδης: Είπε ο κ.Κούτρας για την καθυστέρηση που υπήρξε στη δημιουργία 
του μαθηματικού τύπου.  

Δεν είναι εξέταση ενός ασθενή, ούτε μια αιματολογική εξέταση. 
Εδώ έχουμε να κάνουμε με σχολεία που δεν είχαν ούτε οικοδομική άδεια. Έπρεπε 

να γίνουν καταμετρήσεις από συνεργεία, όσον αφορά την επιφάνειά τους και δε γίνεται 
αυτό σε μια ημέρα. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της ΔΕΠ, για την ισόποση κατανομή της 
επιχορήγησης του Δ.Βέροιας προς τις σχολικές επιτροπές; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Λ.Πουλασουχίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την  αριθ. 3/2013 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2013 και στον ΚΑ 00/6711 «Απόδοση σε 
σχολικές επιτροπές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω σκοπό. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, του άρθρου 96 του Ν.3463/2006, 
καθώς και του άρθρου 50 του Ν. 1566/85. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει τη συνολική επιχορήγηση ποσού 173.134,00€ των σχολικών επιτροπών, 
για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων των σχολείων Πρωτοβάθμιας  και 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, ως εξής: 

 
ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ € 

Σχολική Επιτροπή Α΄θμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας 86.567,00 
Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας 86.567,00 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  173 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ε. Κελεσίδης  
Β. Σταυροπούλου  Η. Μπατσαράς  
Ε. Αρχοντάκη  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης     
Α. Βασιάδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  04-04-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 


